
 
 
 

P R O C E S   V E R B A L 
   Încheiat  astazi 28.03.2022    în  ședința ordinară a Consiliului local a Consiliului Local 
Morunglav, 
 

DOMNILOR CONSILIERI, 
        Ati  fost convocati in sedinta prin dispozitia primarului comunei nr. 90 din 23. 03.2022 si 
convocarea nr.   3735  din 23.03.2022  ,afisata public. 
     Din consultarea condicii de prezenta rezulta ca la sedinta participă un număr de 10 
consilieri din  cei 11   consilieri ce compun Consiliul Local Morunglav, absenti fiind domnul 
Ionică Marius Vasile. 
                  D-na secretar precizeaza ca in conformitate cu prevederile art. 123 din O.U.G. nr. 
57/2019 privind Codul Administrativ , presedintele de sedinta ales pentru 3 luni consecutiv prin 
H.C.L. nr.14  din 28.02.2022  este domnul   Nicolaide Marius Ionuț  , care declară lucrările 
ședinței deschise. 
               D-na secretar precizeaza ca prin Ordinul Prefectului Județului Olt nr. 486/30.10.2020  
s-a constatat  îndeplinirea condițiilor legale de constituire a Consiliului Local al comunei 
Morunglav ;  
   Așa cum ati luat la cunostiinta din invitatia inaintata  de d-na secretar, tinandu-se cont de 
propunerile dumneavoastra si de problemele aparute pe parcurs va rog sa-mi permiteti sa va 
prezint și următoarele puncte de pe ordine de zi : 
1. Proiect de hotărâre referitor la: Aprobare cerere de finanțare și devizul general 
estimativ pentru obiectivul de investiții  ,, ÎNFIINȚARE REȚEA INTELIGENTĂ DE DISTRIBUȚIE 
GAZE NATURALE  ÎN   COMUNA MORUNGLAV ,JUDETUL OLT,, 
                                                                                  Inițiator :Primar,Cărămizaru Nicolae 
2. Proiect de hotărâre referitor la: Validarea modificărilor bugetare stabilite prin Dispoziția  
nr. 77 din 25.02.2022 privind rectificarea bugetului local pe anul 2022. 
                                                                                  Inițiator :Primar,Cărămizaru Nicolae 
3. Diverse. 
    Consiliul local Morunglav  a fost convocat în scris,  documentele înscrise în proiectul ordinii 
de zi al ședinței au  puse la dispozitia consilierilor locali în format letric prin comunicare la 
domiciliu  si trimise  spre avizare Comisiilor de specialitate ale Consiliului local Morunglav . 
 Pentru formularea de întrebări și amendamente ,pentru depunerea materialelor și pentru 
exprimarea votului consilierii prezenți  la ședință respectă prevederile Regulamentului de 
organizare și funcționare a Consiliului local .                         
      Domnul  presedinte de sedinta asigura Consiliul local ca sedinta se va desfasura in cele mai 
bune conditii cu respectarea prevederilor legale si propune  ca la sedinta interventiile si luarile 
de cuvant sa fie concise si numai pe punctele de pe ordinea de zi, iar consilierii care perturba 
lucrarile sedintei sa fie sanctionati. 
         În conformitate cu prevederile art. 138 alin. 15 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 
Administrativ , secretarul comunei prezintă membrilor Consiliului local procesul verbal al 
ședintei anterioare pentru a da posibilitatea acestora de al contesta și de a putea cere 
menționarea exactă a opiniilor exprimate în ședința anterioară. 
    Nu au fost exprimate contestații la procesul verbal fapt pentru care secretarul solicită 
președintelui de ședință ,supunerea la vot.  
 D-l. presedinte de  sedinta ,   propune supunerea la vot : 
                   Cine este pentru-9  
                   Cine se abtine — 
                   Cine este impotriva  - 
  Cu votul  a celor 10 consilieri prezenti se aprobă procesul verbal al ședintei anterioare .    
 
Se trece la primul punct de pe ordinea de zi : 
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Aprobare cerere de finanțare și devizul general estimativ pentru obiectivul de investiții  ,, 
ÎNFIINȚARE REȚEA INTELIGENTĂ DE DISTRIBUȚIE GAZE NATURALE  ÎN   COMUNA MORUNGLAV 
,JUDETUL OLT,, 
 
  Domnul primar –Au apărut normele de depunere a cererilor pentru proiectele pe gaze 
naturale in cadrul programului Anghel Salygni, avem gata studiul de fezabilitate ,sperăm să ni 
se aprobe acest proiect . 
      Domnul Stănică Dumitru   – am vazut proiectul de hotărâre în cadrul ședinței Comisiei 
pentru programe de dezvoltare economico –socială , buget – finanțe,  agricultură , servicii și 
comerț ,apărarea ordinii publice ,respectarea drepturilor cetățenilor ,amenajarea teritoriului  
și urbanism,administrarea domeniului public si privat al comunei, în urma analizei făcute, 
consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
   Domnul  Diaconescu Marinel    – si in cadrul  Comisiei  juridice și de disciplină ,muncă și 
protecție  socială, protecție copii și tineret ,  situatii de urgenta ,  sunt de acord cu proiectul 
de hotarare în urma analizei făcute, consideram că este legal si acordăm aviz consultativ 
favorabil. 
Domnul Tutunea Nicolae – in cadrul Comisiei pentru activități social –culturale ,culte,sport ,  
învățământ ,protecția mediului și turism  ,am fost de acord cu proiectul de hotarare , în urma 
analizei făcute, consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
Se supune la vot proiectul de hotarare asa cum a fost initiat  : 
                        Cine este pentru- 10 consilieri  
                        Cine se abtine —  
                          Cine este impotriva  - 
    Cu majoritate  de voturi se adopta hotararea nr.  15   din 28.03.2022. 
Se trece la punctul doi al ordinii de zi : 
Validarea modificărilor bugetare stabilite prin Dispoziția  nr. 77 din 25.02.2022 privind 
rectificarea bugetului local pe anul 2022. 
Domnul primar , după aprobarea bugetului local pe anul 2022 ,am primit sumele destinate 
învățământului ,deoarece era urgentă rectificarea am făcut-o prin dispoziție cu obligația 
validării acesteia prin HCL.  
      Domnul Stănică Dumitru   – am vazut proiectul de hotărâre în cadrul ședinței Comisiei 
pentru programe de dezvoltare economico –socială , buget – finanțe,  agricultură , servicii și 
comerț ,apărarea ordinii publice ,respectarea drepturilor cetățenilor ,amenajarea teritoriului  
și urbanism,administrarea domeniului public si privat al comunei, în urma analizei făcute, 
consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
   Domnul  Diaconescu Marinel    – si in cadrul  Comisiei  juridice și de disciplină ,muncă și 
protecție  socială, protecție copii și tineret ,  situatii de urgenta ,  sunt de acord cu proiectul 
de hotarare în urma analizei făcute, consideram că este legal si acordăm aviz consultativ 
favorabil. 
Domnul Tutunea Nicolae – in cadrul Comisiei pentru activități social –culturale ,culte,sport ,  
învățământ ,protecția mediului și turism  ,am fost de acord cu proiectul de hotarare , în urma 
analizei făcute, consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
Se supune la vot proiectul de hotarare asa cum a fost initiat  : 
                        Cine este pentru- 9 consilieri  
                        Cine se abtine —  
                          Cine este impotriva  - 
    Cu majoritate  de voturi se adopta hotararea nr.  16   din 28.03.2022. 
 
  Domnul primar, la punctul ”diverse” vreau să vă aduc la cunoștiință câteva acțiuni pe care le-
am intreprins in perioada aceasta . 
Am avut câteva zile de salubrizare a unor zone din comună.La Ghioșani ,la Rafi  ,la Poiana Mare 
,mai avem de făcut curat în câteva locuri ,trebuie să se vadă un pic de curățenie înainte de 
paște . 
Am curățat șanțurile din zona drumurilor de la Bărăști deoarece nu mai trecea apa deloc ,ne-a 
sprijinit și Ocolul Silvic ,era zona lor de pădure . 
O să-i verificăm pe cei care au mandate de executare să vină să-și execute munca în folosul 
comunității,să le luăm angajament de muncă . 
Domnul consilier local Tutunea Nicolae – cunoașteți ce se lucrează peste Olteț la Oboga ? ,pe 
strada Dealului mai trebuie intervenit puțin. 
Domnul primar , nu cunosc ce vor să facă la Oboga. 
Doamna consilier local Barcan Marinela – dacă tot vine cineva la podul de lângă mine pentru 
salubrizare ,trebuie făcut și mai jos la tubul de beton . 



Domnul consilier local  Gheorghe Mihai – în zăvoiul de sus de la Nuci trebuie strâns gunoiul de 
acolo . 
Domnul primar ,am notat problemele și vreau să vă întreb dacă în urma intervenției la rețeau 
de energie electrică din zona Linieni ,mai sunt probleme de tensiune ? 
Domnul consilier local  Gheorghe Mihai – tensiunea este bună . 
Domnul consilier local Cotorogea Gheorghe – vă mulțumim că ați intervenit în problema 
presiunii apei din satul Poiana Mare . 
Domnul primar – încă nu s-a rezolvat definitiv ,mai trebuie intervenit , voi discuta cu 
constructorul . 
Domnul consilier local Nicolaide Marius Ionuț - vă rugăm să ne ajurtați și cu podul din pădure să 
putem trece și noi la terenuri . 
 
Domnul  presedinte de ședinta constată că au fost epuizate toate punctele de pe ordinea de zi. 

   Se declara lucrarile sedintei închise. 
   Pentru care am incheiat prezentul proces verbal.   
28.03.2022 
 
 
         PRESEDINTE DE SEDINTA ,                                                       SECRETAR GENERAL, 
     CONSILIER LOCAL,NICOLAIDE MARIUS –IONUȚ                                    POPA MARILENA 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 




